

7



reddot design award

 soulution
nature of sound

瑞士 登峰

www.soulution-audio.com



Soultion 725

New power supply
technology.
全新供电技术。

Due to the new power supply technology the 725 preamplifier has an even more breathtaking three-dimensional sound quality than its predecessor the 720 already did. Unsurpassed wealth of detail. Incredible punch at low frequencies. Distortions and noise could be reduced even further. The preamplifier is the command centre of your high fidelity chain. In tests its sound quality has proved to be second to none. Listen like never before. Marvel. Enjoy. Without limits

基于最新的供电系统技术，725前级拥有比过往720前级更惊人的三维声音再造能力。非常卓越及丰富的弱音表现和难以置信的低频动态，更佳的噪音控制及超等失真。前级是音响体系的中枢，在我们的测试报告中它的性能首屈一指。达到最高层次，过往从没有过的聆听享受，令人惊喜的效果，没有极限的延伸。

Pre amplifier 前级功放

The 725's totally redesigned power supply unit works even more precise and regulates more precise and faster than the power supply of the 720. With more than 400'000 μ Farad of storage capacitance it provides almost unlimited impulse current for the analog circuits.

725全新设计电源供电模块组以更精准的运作、精确无误的调节、更快速的反应而全面优于旧款720前级。配合超过四十万（法拉）储存电容致使器材可提供极接近无限的脉冲电流给模拟电路使用。



Soultion 711

Key Features:

重要规格：

- Audio grade "Switched Mode" power supply (4 x 600VA)
高级音响等级 "Switched Mode" 供电系统 (4 x 600VA)
- More than 1'000'000 microFarad storage capacity in the power supply unit
供电系统高于一百万（法拉）储存电容
- Peak current rating of more than 120 Ampere
最高电流要超越一百二十安培
- Impulse power rating > 6'000 Watt
瞬间峰值输出高于六千瓦

Stereo amplifier

后级功放

Higher precision, even more stability and velocity...

更高的准确度，更加稳定，更加瞬变。

... than already has been achieved with the soulution 710 stereoamplifier, seems to be impossible. Still, the new soulution 711 significantly outperforms its predecessor in all disciplines! The new "switched mode" power supply technology brings the soulution 711 to new level of performance. Improvements on the test bench get confirmed by the performance in the listening room. Words alone cannot convey the performance and sheer acoustic presence of the soulution 711 stereoamplifier. We've combined the ultimate technical specification and highest possible performance with just one aim - to liberate the best the music has to offer.

Listen like never before. Marvel. Enjoy. Without limits

其实710双单声道后级已经达到了以上目的，好像已经无法超越。但是，全新的711在所有层面都把710比下去了。全新的“Switched Mode”供电系统技术引领711达到更高级的表现。在真实聆听确定了更极致的表现，言辞并未能全部表达出711在表现上的提升，我们投入所有最高级的技术只为一个目标，释放所有的音乐能量。

当今聆听极致享受，没有极限的延伸。



Soulution 701

More power, more control and even lower distortion.

更大功率、更高控制力以及更低的失真率。

Key features:

重要规格：

- Audio grade "Switched Mode" power supply (4 x 600VA)
高级音响等级“Switched Mode”供电系统(4 x 600VA)
- More than 1'000'000 µFarad storage capacity in the power supply unit
供电系统拥有高于一百万(法拉)储存电容
- Peak current rating of more than 120 Ampere
最高电流要超越一百二十安培
- Impulse power rating > 12'000 Watt
瞬间峰值输出高于一万两千瓦

Supported by the new "switched mode" power supply technology the soulution 701 monoamplifier sets new standards in for uncompromising music reproduction and outclasses its predecessor the soulution 700 by far. Colossal power and breath taking performance. Never has an amplifier been so close to perfection, but at the same time the technology must be subordinate - and transparent - to the music. Letting you experience music in all its natural diversity and beauty.

受惠于最新的“Switched Mode”供电系统，最新的701双单声道后级功放制定了更高标准的音乐再生能力，并远远的超越了它的前身700后级功放所具有的巨大的推动力以及让人惊喜的演绎能力。从来没有任何功放像它那样近乎完美，同时先进的技术之所以被开发，只是为了---音乐而生，让你沉醉于音乐的本质与旋律。

Mono amplifier

单声道功放



中國（包括香港、澳門地區）總代理



香港駿韻音響有限公司 Wise Sound Supplies Ltd.

Tel: +852 2559 3672 Fax: +852 2559 3216 Email: info@wisesound.com Website: www.wisesound.com

產品顏色以實物為準
技術參數如有更改，恕不預先通知。
We reserve the right to alter designs
and specifications without prior notice.

AP201803